
  

  

MILJÖ- OCH 

HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-12-17, § 12 

 

 Tid Torsdagen den 17 december 2009 kl 17.00 –  19.00 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Måndagen den 21 december 2009 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Åsa Romson 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M) ordförande  

Åsa Romson (MP) vice ordförande  

Hugo Nordenfelt (M)  

Lena Bring (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Per Ola Bosson (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Malte Sigemalm (S)  

Ulla Jöhnk (S)  

  

  

 
Ersättare: 

 Helena Levy (M) tjänstgörande 

Nils Ingelström (M)  

Björn Gülich (M)  

Harald Eriksson (M)  

Gustav Åkerblom (FP)  

Christian Carlsson (KD)  

Gerd Sjöberg-Granlund (S)  tjänstgörande  

Hassan Said Mahamed (S) tjänstgörande  

Carina Paulsson (S)  

Fredrik Canerstam (S)  

Charles Berkow (MP)  

Tina Kratz (V)  tjänstgörande  

 
 

Förhinder har anmälts av ledamöterna Daniel Valiollahi (M), Godfrey Etyang (S), 

Karin Wanngård (S) och Stellan F Hamrin (V) samt av ersättarna Aysin Hartzell (M) 

och Maria Östberg Svanelind (S) 

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. Närvarande var 

också föredragande tjänstemän, miljöförvaltningens avdelningschefer och biträdande 

borgarrådssekreterare Tobias Holdstock. 

 

 



  

 
 § 12 

Informationskampanj för minskad el- och oljeanvändning 

Slutrapport från miljöförvaltningen 
Dnr 2006-006197-206 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner anmälan av rapporten. 

 

2 Nämnden överlämnar rapporten till Energirådgivningen i Stockholms län samt 

 Energimyndigheten. 

 

Ärendets handling   

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 26 november 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Ulla Hamilton (M) och Karin Karlsbro (FP) föreslår att miljö- och 

hälsoskyddsnämnden (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Åsa Romson (MP), Malte Sigemalm (S) och Tina Kratz (V) 

 föreslår att miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner rapporten och att 

 förvaltningen tillskriver Fortum Värme om klargörande om deras framtida 

 intentioner beträffande fjärrvärme till småhus, samt därutöver anför följande: 

 

Projektet har nått framgång men det är fortfarande många småhusägare som 

behöver information. Utvärdering och uppföljning är oerhört viktigt. 

De slutsatser som redovisas i förvaltningens tjänsteutlåtande är viktigt att de 

genomförs. 

Detta som ett led i Stockholms miljöhuvudstads år 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt Ulla Hamiltons (M) och Karin Karlsbros (FP) 

förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Åsa Romson (MP), Malte Sigemalm m.fl. (S) och Tina Kratz (V) 

reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Ulla Hamilton m.fl. (M) och Karin Karlsbro 

(FP) enligt följande: 

 

Den borgerliga majoriteten jobbar målmedvetet för att minska stadens totala 

koldioxidutsläpp. Det handlar bl a om att minska användningen av olja, så att de 

fossila utsläppen minskar och  att effektivisera energianvändningen i stadens 

fastighetsbestånd. Det är viktigt att skattemedlen används på ett effektivt sätt 

och att det går att tydligt utvärdera resultatet av projekt. Slutrapporten visar att 



  

detta projekt har brister i denna del eftersom det är svårt att bedöma vilka 

effekter projektet lett till.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


